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TilFolketinget –Finansudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 34 af 30. januar 2014(Aktstykke nr. 37 -
§ 7).Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen(EL).

Jonas Dahl

/

Lise Bo Nielsen

J.nr. 14-0262799
Den30. januar 2014

Finansudvalget 2013-14
Aktstk. 37 endeligt svar på § 7 spørgsmål 34
Offentligt (02)
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Spørgsmål
I hvilket omfang blev Skatteministeriet forud for at Finansministeriet indgik 
aftale med Goldman Sachs spurgt om de skattemæssige problemstillinger i 
forbindelse med, at køber ville placere sig i 3 forskellige skattely-lande? Skat-
teministeriets svar til Finansministeriet bedes oversendt.

Svar
Det er en regeringsbeslutning at indgå aftalen med Goldman Sachs. Der har 
naturligvis forinden været interne regeringsdrøftelser, som jeg af principielle 
grunde ikke kan redegøre for. 

Som det også fremgår af finansministerens svar på Finansudvalgets spørgsmål 
nr. 76 og 117(B 30 - § 7) har Skatteministeriet ikke været inddraget i forbindel-
se med udarbejdelse af aftalerne.

Jeg kan supplerende oplyse, atdet ikke er muligt på forhånd ud fra selskabs-
konstruktionen at fastslå, om der i givet fald skal betales en kildeskat eller ej.
Dette skyldes, at det centrale spørgsmål i de verserende sager, dvs. spørgsmå-
let om, hvem der er retmæssig ejer, er en transaktionsbestemt vurdering. Vur-
deringen skal derfor foretages for hver enkelt udbytte- eller rentebetaling. 


